

(Signed) DALHOUSIE, Governor.

The Governor in Chief deems it necessary to call the attention of the Legislative Council to concur in the enactment of a Law to reimburse and make good to His Majesty's Government, the various advances in money for which provision has not been made by the Legislature; but which have been found indispensably necessary for the support of His Majesty's Provincial Government, as also for certain Public Institutions heretofore sanctioned and assisted by the beneficence of the Legislature, as detailed in the accounts laid before the Legislative Council by the Governor in Chief and his predecessors.

(Signed) D.
G.

Castle of Saint Lewis, }
Quebec, 5th January, 1822. }

RESOLVED, That an humble Address be presented to His Excellency the Governor in Chief, to return him the thanks of this House for his Message of this day, and to assure His Excellency, that this House will readily concur in the enactment of any Law necessary for effecting the objects recommended.

ORDERED, That the Honorable Messrs. *Duchesnay* and *Richardson* do wait on His Excellency the Governor in Chief with the said Address.

The Honorable Messrs. *Ryland* and *Perrault* enter.

The Honorable Mr. *Duchesnay* laid before the House the Report of the Commissioners of the Agricultural Society for the District of Quebec.

ORDERED, That the said Report do lie on the Table.

The Honorable Mr. *Duchesnay* presented a Petition from divers Inhabitants of the Parish of L'Ange Gardien, praying for relief; and to be exempted from the labour of keeping in repair the road on the beach of the River St. Lawrence, below the Falls of Montmorency.

ORDERED, That the said Petition do lie on the Table.

The Honorable Mr. *Perrault* presented a Petition from the Committee of the Society for Education in the District of Quebec, praying for a pecuniary aid.

ORDERED, That the said Petition do lie on the Table.

Read seven printed votes of the House of Assembly in the following words, viz :

" **RESOLVED**, That it is just and necessary, that this Province " should have an authorized Agent, resident in the United- " Kingdom to attend to the interests of this Colony, and " communicate with His Majesty's Ministers on all points " relating thereto, as he may be instructed or as occasion " may require."

" **RESOLVED**, That the obstacles which have been opposed to the " repeated efforts of this House, during a lapse of fourteen " years, to obtain an authorised Agent for this Province, " and particularly the sixty-sixth standing Rule of the Ho- " norable the Legislative Council, adopted on the sixth " March last, in conformity to which the last Bill for ap- " pointing such an Agent, sent up by this House on the " twelfth March last was rejected, preclude the hope of " this house of obtaining, for the present, the concurrence " of the said Legislative Council in appointing of such an " Agent."

" **RESOLVED**, That this House has unabated confidence in the " talents, integrity and devotion of *James Stuart*, Esquire, " of Montreal, Advocate, whom it has twice nominated as " Agent to reside in the United Kingdom; but that under

(Signé) DALHOUSIE, Gouverneur.

Le Gouverneur en Chef juge nécessaire d'appeler l'attention du Conseil Législatif à concourir à la passation d'une Loi pour rembourser et faire bon au Gouvernement de Sa Majesté des différentes avances d'argent, pour lesquelles la Législature n'avoit point fait de provision, mais qui ont été trouvées indispensablement nécessaires pour le soutien du Gouvernement Provincial de Sa Majesté, et de certaines institutions publiques que la Législature a ci-devant sanctionnées, et qu'elle a assistées de sa bienfaisance, telles que particularisées dans les comptes mis devant le Conseil Législatif par le Gouverneur en Chef, et ses Prédécesseurs.

(Signé) D.
G.

Chateau de St. Louis, }
Québec, 8e. Janvier, 1822. }

RESOLU, Qu'une humble Adresse soit présentée à Son Excellence le Gouverneur en Chef, pour lui faire les remerciemens de cette Chambre de son Message de ce jour, et pour assurer Son Excellence que cette Chambre concourra volontiers à la passation de toute Loi qui sera jugée nécessaire pour effectuer les objets recommandés.

ORDONNE', Que les Honorables Messrs. *Duchesnay* et *Richardson* se rendent auprès de Son Excellence le Gouverneur en Chef, pour lui présenter la dite Adresse.

Les Honorables Messrs. *Ryland* et *Perrault* entrent.

L'Honorable Mr. *Duchesnay* a mis devant la Chambre le Rapport des Commissaires de la Société d'Agriculture pour le District de Québec.

ORDONNE', Que le dit Rapport reste sur la Table.

L'Honorable Mr. *Duchesnay* a présenté une Pétition de divers Habitans de la Paroisse de l'Ange Gardien, demandant du secours, et d'être déchargés du fardeau d'entretenir le chemin sur la grève de la Rivière St. Laurent, au bas de la Chute de Montmorency.

ORDONNE', Que la dite Pétition reste sur la Table.

L'Honorable Mr. *Perrault* a présenté une Pétition du Comité de la Société d'Education, dans le District de Québec, demandant une Aïde pécuniaire.

ORDONNE', Que la dite Pétition reste sur la Table.

Lues Sept Résolutions imprimées de la Chambre d'Assemblée, dans les mots suivans :

" **RESOLU**, Qu'il est juste et nécessaire que cette Province ait " un Agent autorisé, résidant dans le Royaume-Uni, pour " veiller aux intérêts de cette Colonie, et communiquer " avec les Ministres de Sa Majesté, sur tous les points qui " y ont rapport, suivant les instructions qui lui seront don- " nées, ou que le cas pourra exiger."

" **RESOLU**, Que les obstacles qui ont été opposés aux efforts ré- " pétés de cette Chambre, durant un laps de quatorze an- " nées, pour obtenir un Agent autorisé pour cette Pro- " vince, et particulièrement la soixante-sixième Règle per- " manente de l'Honorable Conseil Législatif, adoptée le " sixième de Mars dernier, en conformité à laquelle le der- " nier Bill envoyé par cette Chambre, le douze Mars der- " nier, pour nommer un tel Agent, a été rejeté, détruit " pour le moment l'espérance de cette Chambre de pou- " voir obtenir le consentement du dit Conseil Législatif à " la nomination d'un tel Agent."

" **RESOLU**, Que cette Chambre a la plus grande confiance dans " les talens, l'intégrité et le dévouement aux intérêts de " cette Province, de *James Stuart*, Ecuyer, de Montréal, " Avocat, qu'elle a deux fois nommé comme Agent, pour